



9e E-RALLYE MONTE-CARLO
(RALLYE MONTE-CARLO ZENN since 1995)
15 au 18 Octobre 2025

Date: **16/10/2025**

Time: **13:00 hrs**

Subject: **BULLETIN NO. 3**

Document No: **1.3**

From: *The Steward*

To: *All competitors / Crew Members*

Number of pages 01 (attachment 00 page)

Addition to Article 13.7 Regularity Stages - Trip Master Calibration - Trip Meters

Art 13.7.10

RESTRICTION OF RECONNAISSANCE

As from the beginning of the rallye, any driver, or his co-driver, or any other team member who wishes to drive on any road which is used as a special regularity stage, may only do so after he has obtained the organiser's written permission.

Failure to respect this rule shall result in the driver being reported to the Stewards who can apply a penalty that can go up to disqualification of the event.

Additif à l'Article 13.7 Spéciale de Régularité - Etalonnage - Appareil de Mesure

Art 13.7.10

RESTRICTION DE RECONNAISSANCE

À partir du début du rallye, tout pilote, copilote, ou tout autre membre de l'équipe souhaitant circuler sur une route utilisée comme une spéciale de régularité, ne pourra le faire qu'après avoir obtenu l'autorisation écrite de l'organisateur.

Le non-respect de cette règle entraînera le signalement du conducteur aux Commissaires Sportifs, qui pourront appliquer une pénalité pouvant aller jusqu'à la disqualification de l'événement.

Pedro MELVILL
FIA Chairperson

Eric BARRABINO
ASN Steward

Didier MIGEON
ASN Steward